
  

 

 

 

 

Møtereferat 
 

Oppvekst og levekår 

Mosterøy skole 

 

Gruppe: Samarbeidsutvalget Mosterøy skole 

Møtested: Mosterøy skole, Personalrom 

Møtedato/ -tid: Onsdag 08.11.2023 kl. 19.00-20.00 

Deltakere: 

 

 

 

Forfall: 

Ingebjørg K. Finnesand (FAU), Bente Søvik (rektor), Terje Øvrebø (kom.rep),  

Tormod Klûver (vara, lærer), Mona Sem Klausen (andre ansatte), Vilmer Selstad Wold (elev), 

Kasper Lalid Valen (elev) 

 

Lilly Brabrand (elev), Ulrik Hodnefjell (elev), Kristine Asbjørnsen (FAU) 

Kristine Flatebø (lærer), Ellinor B. Langåker (lærer),  

 
REFERANSE  JOURNALNR DATO 

  31.05.24 

 

Sak nr.:  

01/24 Godkjenning av innkalling og referat 

Godkjent 

Merknad til referat: Rektor legger ved referat sammen med innkallingen til SU-

møter 

 

02/24 Informasjon nytt skoleår 2024-2025 

-Skolen har ansatt en ny lærer og to nye miljøveiledere. Pr. dags dato så har skolen 

dekket personalbehovet til høsten. 

 

-Kort informasjon om skolemat. Skolen har sagt ja til å prøve ut den nye 

skolematordningen 

 

 

03/24 Orienteringssaker fra elevråd og FAU 

 

Elevråd:  
- Trivselsundersøkelsen ble gjennomgått for elevråd. Elevrådet har hatt 

diskusjoner rundt tema språkbruk, og hvordan vi kan forebygge stygg 

språkbruk blant elever 

- Elevrådet har arrangert Capture the flagg og reflekskonkurranse 

- Elevrådet har diskutert skolemat og gitt en tilbakemelding til rektor/FAU 

- Elevrådet har kommet med innspill til høringen om skoleregler og 

elevpermisjoner. 

FAU: 



 

2/2 

Sak nr.:  

- FAU hadde skolemat oppe til drøfting. Flertallet i FAU var positive til skolemat, 

og ønsker at Mosterøy skole skal prøve ut den nye ordningen. FAU har søkt 

innspill fra alle foresatte gjennom sin informasjonskanal. 

- FAU har evaluert foreldremøte ang Trivselsundersøkelsen. FAU hadde ønsket 

et større oppmøte av foresatte, og har drøftet tiltak rundt dette. Til neste 

skoleår ønsker en et FAU-møte i forkant av dette foreldremøte. 

- For neste skoleår ønsker FAU at det skal være 4 foreldrekontakter, hvorav 2 

skal sitte i FAU. 

- FAU- har diskutert bursdagsinvitasjoner, og ønsker å oppfordre foresatte at de 

inviterer hele klassen, guttene eller jentene. Ikke inviter slik at et fåtall i 

klassen blir utelatt. 

- FAU ønsker at klassekontaktene lager til klassearrangement hvor også 

foresatte er invitert tidlig høst og tidlig vår. Skolen har fellesarrangement for 

juleavslutning og sommeravslutning. 

04/24 Møteplan 2024/2025 

Su ble enig om å avholde et SU-møte og et SMU-møte i halvåret, to FAU-møter høst og 

tre FAU-møter vår. Det tredje FAU-møte på vårhalvåret vurderes etter behov. Rektor 

sender FAU-leder forslag til møteplan. 

05/24 Eventuelt 

Ingen saker 

 

 

Mvh Bente Søvik 

 

 

 


